
PROTOKÓŁ Nr LIV/23
z sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Łubnice

odbytej dnia 14 grudnia 2023 roku
 
W sesji udział wzięło 14 radnych, jedna nieobecna nieusprawiedliwiona. 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli:
 
1.     Anna Grajko – Wójt Gminy
2.     Izabela Pszczoła – Skarbnik Gminy
3.     Leszek Ziółek – Sekretarz Gminy
   
Proponowany porządek obrad:
 
1.      Otwarcie sesji.
2.      Przedstawienie porządku obrad.
3.      Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr  LIII/336/23 Rady Gminy Łubnice z
dnia 30 listopada 2023 r. w sprawie zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac 
konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków.
4.      Zamknięcie obrad.
 
Ad. 1
 
P. Przew. – otwieram LIV sesję i witam wszystkich przybyłych. Na podstawie listy 
obecności stwierdzam, że Rada Gminy jest władna do podejmowania uchwał.
 
 
Ad. 2
 
P. Przew. – przedstawił wniosek Wójta Gminy o zwołanie sesji nadzwyczajnej oraz 
proponowany porządek obrad.  Czy są  jakieś propozycje zmiany porządku obrad?
Nie widzę. Wobec tego  przegłosujmy. Kto z Pań i Panów jest za przyjęciem 
proponowanego jw. porządku?
Porządek przyjęto jednogłośnie.
 
Ad. 3
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały 
nr  LIII/336/23 Rady Gminy Łubnice z dnia 30 listopada 2023 r. w sprawie zasad udzielania
dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych 
przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków.
Czy są pytania do tego projektu uchwały?
P. Kozioł – na podstawie tej uchwały Pani Wójt, to ksiądz z Beszowej tej dotacji nie 
dostanie?



P. Wójt –nie. Kościół dotację dostanie. Panie Przewodniczący, Szanowni Radni zwracamy 
się z prośbą o uchylenie tej uchwały, która na ostatniej sesji Państwo podjęli z tego 
powodu, że są zastrzeżenia Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczące zapisów w tej 
uchwale, pewnych punktów, które tam się znalazły i w związku z tym żeby uniknąć 
postepowania kolegialnego  przez Regionalna Izbę Obrachunkową. Bo i tak by ta uchwała 
była jakby z urzędu uchylona ale żeby przyspieszyć ten proces to po prostu jeżeli Państwo
uchylą tą uchwałę to będzie to szybciej i będzie4my mogli pracować nad nowym tekstem, 
który będzie już spełniał wszystkie te uwagi i wnioski, które instytucje opiniujące tą 
uchwałę składają. Mieliśmy ją pozytywnie zaopiniowaną przez UOKIK i przez Ministerstwo
Rolnictwa. Z Ministerstwa były pew3ne uwagi i zostały one naniesione. Okazało się, że 
Izba Obrachunkowa też ma pewne uwagi w związku z tym taka prośba z mojej strony żeby
Państwo zagłosowali za uchyleniem tej uchwały. A jeśli o dotację to ona będzie. Ta 
uchwała to ona nie przydziela dotacji, ta uchwała określa zasady jakie powinien spełnić 
ksiądz składając do nas wniosek o dotację. Jedna z uwag Izby Obrachunkowej była taka, 
że niepotrzebni daliśmy umowę z księdzem jako załącznik do tej uchwały. To są takie po 
prostu kosmetyczne, proceduralne czy formalne zmiany w tych zapisach i one jak już 
zostaną zrobione tak jak to sobie Izba Obrachunkowa życzy to wówczas ksiądz będzie 
mógł wniosek złożyć. Wczoraj rozmawiałam z księdzem on też nie jest na tyle 
przygotowany dokumentacyjnie żeby już ten wniosek składać, tak że nic się w zasadzie 
nie dzieje, że uchylamy. W nowym roku dopiero będzie na podstawie tej uchwały, którą 
Państwo uchylają a będzie poprawiona to na podstawie tej uchwały ksiądz złoży wniosek i 
dopiero później będą musieli Państwo podjąć uchwałę udzielającą dotacji.
P. Kozioł – drugą uchwałę?
P. Wójt – tak, drugą uchwałę, która będzie udzielała dotacji dla tego zabytku, czyli dla 
kościoła w Beszowej.
P. Kozioł – dziękuję bardzo
P. Przew. – dziękuję. Czy są jeszcze pytania? Nie widzę. Przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr LIV/338/23
w sprawie uchylenia uchwały nr  LIII/336/23 Rady Gminy Łubnice z dnia 30 listopada 2023
r. w sprawie zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, 
restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 
gminnej ewidencji zabytków
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu

Głosowało 14 radnych.
14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 4
 
P. Przew. – ponieważ wyczerpaliśmy porządek obrad zamykam dzisiejsze obrady.
 
Sesja trwała 10 minut.
 
Na tym protokół zakończono o podpisano.


